
PROTOKÓŁ  Nr 14/2011
          z posiedzenia  Komisji O światy, Kultury i Zdrowia

 z dnia  21 czerwca 2011r.

Obecni:

1. Tadeusz Sasin                          - Przewodniczący Komisji
2. Robert Szydlik                         - Zastępca Przewodniczącego
3. Włodzimierz Fydryszek           - Członek Komisji
4. Stefan Mikiciuk          - Członek Komisji
5. Kamil Laskowski          - Członek Komisji

Zaproszeni goście: 

1. Jerzy Nowak – Kierownik Wydziału UGK
 
Porządek:

1. Przyjęcie protokołu nr 13/2011 z poprzedniego posiedzenia komisji.

2. Informacja o spotkaniach kulturalno-społeczno-sportowych w okresie od
7.06.2011r do 21.06.2011r.

3. Zapoznanie się z materiałami na VI Sesję Rady Miejskiej.

4. Sprawy różne.

Proponowany porządek został przyjęty.

Ad 1.Radni zapoznali się z treścią protokołu sporządzonego z poprzedniego
posiedzenia komisji, z dnia  maja 2011r. Protokół został przyjęty jednogłośnie.

Ad 2.Informacja o wydarzeniach kulturalnych od 7.06.2011r do 21.06.2011r.,  
w których uczestniczyli radni Komisji Oświaty, Kultury i Zdrowia.
08.06.2011r. - Zebranie komitetu organizacyjnego obchodów 150 lecia kolei,
11.06.2011r. - Dni Tłuszcza,
12.06.2011r. - Święto Pieśni Ludowej,
16.06.2011r. - Konferencja Mazowieckiego Centrum Kultury - Warszawa,
18.06.2011r. - otwarcie wystawy „Makatki”,
12.06.2011r. - IX Kolejka Ligi Bobra,
19.06.2011r. - X Kolejka Ligi Bobra.

Ad 3.Zaproszony na posiedzenie komisji Kierownik Wydziału UGK Pan Jerzy
Nowak  przedstawił i omówił radnym przygotowany projekt uchwały w sprawie
uchwalenia zmian miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy
Tłuszcz (obszar administracyjny granic miasta), który radni otrzymali w formie
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elektronicznej wraz z materiałami na sesję. Integralną częścią projektu uchwały
jest załącznik nr 2, który przedstawia wykaz nieuwzględnionych 28 uwag
wniesionych do wyłożonego do publicznego wglądu projektu miejscowego
planu zagospodarowania przestrzennego w dniach 22.09.2010 – 26.11.2010
(pierwsze wyłożenie) oraz w dniach 15.04.2011- 01.06.2011r (ponowne
wyłożenie). Kierownik UGK poinformował, iż w trakcie Sesji zostanie
zgłoszony wniosek o naniesienie autopoprawki w treści projektu uchwały w
sprawie uchwalenia zmian MPZP Gminy Tłuszcz (obszar administracyjny
granic miasta) o następującej treści „powyżej 100m²” na stronach projektu
uchwały:

1. § 17, obszar zmian II, pkt.4, podpkt. 2, str. 26;

2. § 18, obszar zmian III, pkt.4, podpkt. 2, str. 29;

3. § 20, obszar zmian V, pkt.3, podpkt. 2, str. 33;

4. § 33, obszar zmian XVIII, pkt.4, podpkt. 2, str. 56. 

Pan Nowak przedstawił i omówił ww nieuwzględnione uwagi.

Komisja zapoznała się z przedstawionymi uwagami, które nie zostały
uwzględnione i  je przyjmuje.

Pan Nowak poinformował, iż jego wydział przygotowała również dwa projekty
uchwał, które mają charakter porządkujący. Dotyczą one nadania nazw ulicom:
Partyzantów i Wysockiego.

Radny Laskowski zapytał Pana Nowaka w związku ze złożonym pismem przez
mieszkańca ulicy Bajkowej, co można zrobić, aby ta ulica stała się gminną?

Pan Nowak w odpowiedzi poinformował, że jest to droga wewnętrzna i
uzasadnienie do pisma powinno zawierać informację dlaczego Gmina ma
przejąć tę drogę, również każdy z właścicieli tej drogi musi wyrazić zgodę.
Natomiast jeśli chodzi o nadanie nazwy tej ulicy to mieszkańcy powinni złożyć
pisemny wniosek do Urzędu z propozycję nazwy i akceptacją.

Członkowie Komisji zapoznali się z projektami uchwał zamieszczonymi w
porządku obrad VI Sesji Rady Miejskiej.

Radny Laskowski zgłosił uwagę odnośnie projektu w sprawie projektu uchwały
w sprawie zmiany statutu Centrum Kultury. Zmienia się m.in. nazwa CK na
Centrum Kultury, Sportu i Rekreacji w którego skład będzie wchodził cały
stadion. Radny podejrzewa, że TKS Bóbr  zostanie zlikwidowany, bo CKSiR
będzie miało swój własny Klub Sportowy. Niepokojące jest również, jakie
mienie ruchome jest przejmowane przez CKSiR, jest napisane co prawda, że
Stadion Miejski, lecz ten zapis nie jest doprecyzowany (np. o sprzęt sportowy,
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kosiarki). Według radnego Laskowskiego Statut ten jest jeszcze niedopracowany
lub sam projekt, która ten stan rzeczy zmienia.

Radny Sasin popiera zdanie radnego Laskowskiego.

Radni upoważniają radnego Laskowskiego, aby w czasie Sesji zabrał głos przy
tych projektach uchwał ( pkt. L i Ł).

Radny Fydryszek stwierdził, że ważną kwestią jest to, czy udostępnianie boiska
piłkarzom z TKS Bóbr będzie odbywało się na zasadzie odpłatności.

Radny Laskowski dodał, że istotne jest, czy CKSiR powoła swoje sekcje
piłkarskie oraz na jakich zasadach będzie udostępniany Stadion i Orlik.

Radny Fydryszek wyjaśnił, że Orlik będzie nadal udostępniany nieodpłatnie,
gdyż dotacja unijna ograniczała jakąkolwiek odpłatność za jego udostępnianie.
Przez określony przedział czasowy jest zagwarantowane nieodpłatne
korzystanie przez mieszkańców, choć, gdyby korzystający ponosili jakieś koszty
to byłaby większa odpowiedzialność w razie zniszczeń.

Ad 4. Pisma korespondencyjne

1. Pismo korespondencyjne wystosowane przez Komendanta Komisariatu
Policji w Tłuszczu do wiadomości Przewodniczącego Rady Miejskiej w
Tłuszczu w dniu 9 czerwca 2011r. dotyczące prośby o rozważenie możliwości
wyasygnowania środków finansowych z budżetu Gminy Tłuszcz w kwocie 5
000,00zł na nagrody motywacyjne dla policjantów Komisariatu Policji w
Tłuszczu – załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.

Komisja zapoznała się z treścią pisma i opiniuje prośbę pozytywnie.

2. Pismo korespondencyjne wystosowane przez Komendanta Komisariatu
Policji w Tłuszczu do wiadomości Przewodniczącego Rady Miejskiej w
Tłuszczu w dniu 29 maja 2011r. dotyczące prośby o wyasygnowanie środków
pieniężnych na zakup radiowozu oznakowanego dla potrzeb Komisariatu Policji
w Tłuszczu w ramach akcji „Sponsoring 2011” dofinansowanie o kwotę
1000,00zł na zakup pojazdu– załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.

Komisja zapoznała się z treścią pisma i wyraża akceptację.

3. Pismo korespondencyjne wystosowane przez Marszałka Województwa
Mazowieckiego zarejestrowane w dzienniku korespondencyjnym pod nr
2082 w dniu 6czerwca 2011r. dotyczące XII edycji konkursu Nagroda
Marszałka Województwa Mazowieckiego – załącznik nr 3 do niniejszego
protokołu.

Komisja zapoznała się z treścią pisma.

4. Pismo wystosowane przez Burmistrza Tłuszcza Pawła Bednarczyk i
przekazane wraz z załącznikami tj. projektu uchwały LGD, pismo
przedstawiciela Gminy Tłuszcz w LGD oraz pismo do Prezesa LGD w dniu
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8.06.2011r. do radnych Rady Miejskiej w Tłuszczu w celu zapoznania się z ich
treścią i wyrażenia opinii. – załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.

Radny Szydlik wyjaśnił, iż LGD zwraca się do Gmin z informacją, że składka
członkowska wynosi 15 000,00 zł, gdyż utracili płynność ze względu na fakt, że
Marszałek na czas nie przekazał środków finansowych. Radny uważa, iż Gmina
Tłuszcz odnosi pewne korzyści, gdyż corocznie otrzymuje z LGD środki
zewnętrzne.
Komisja jednogłośnie opowiedziała się uregulowaniem składki członkowskiej
Gminy Tłuszcz w LGD wynoszącą 15 000,00zł.

Radny Laskowski zasygnalizował, iż prawdopodobnie zostanie zlikwidowany
etat lekarza w Pogotowiu Ratunkowym w Tłuszczu.

Komisja wnioskuje o wyjaśnienie, czy prawdą jest, że w załodze Pogotowia
Ratunkowego stacjonującego w Tłuszczu likwidowane jest stanowisko lekarza.

Komisja wnioskuje o możliwie sprawne wyasygnowanie środków finansowych
dla Szkoły w Stryjkach ( na zakup mebli do nowej sali) w wysokości ok. 15
000,00zł.

Radny Mikiciuk poinformował, iż Miejski Chór „Lux Mea” wyjeżdża na
warsztaty szkoleniowe do Augustowa.

Radny Fydryszek poinformował, iż Seniorzy TKS Bóbr awansowali do Ligi
okręgowej oraz, że ze pozostałych środków z których miała być wykonana
rozbiórka fundamentów ma być wykonany nowy projekt hali sportowej.

Radni Komisji Oświaty, Kultury i Zdrowia są za wykonaniem nowego projektu
hali sportowej.

Następne posiedzenie komisji zostało ustalone na dzień 18 lipca 2011r. o godz.
9.00.

Na tym protokół zakończono.

Przewodniczący Komisji

Tadeusz Sasin

1. Dokument utworzony przez: Karolina Gajcy

2. Data utworzenia dokumentu: 14.7.2011r.

3. Data publikacji:
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